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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht 12 september 2024 
 
Aanwezig:  Evert Woltjes, Gerard Geerdink, Ton Witteman, Anouschka Wodrada, Jörgen van Hattem 

Gast:   Marcel Scheefhals, Addy Vonk, Stephan Mellegers 

Afwezig:  Paul Croiset van Uchelen, Judith van de Vorle, Karin van Vliet 

Agenda 

1. Presentatie VV Kockengen 
De heer Fons Hilhorst, voorzitter, verteld over de club.  De vereniging bestaat dit jaar 65 jaar, ze hebben zo’n 
350 leden voornamelijk uit Kockengen en buurtgemeenten. Dit weekend groot feest op het terrein. Het terrein 
is niet toegankelijk voor grote auto’s dus alles moet verderop worden gelost en naar de locatie worden getild. 
Dit zal ook consequenties hebben bij een eventuele verbouwing in de toekomst.  Veelal trekken de jongeren 
rond 16 -18 jaar weg om te gaan studeren of gaan naar andere verenigingen omdat ze daar niet ook nog 
vrijwilligers klussen hoeven te doen. Worden gelokt met mooie en leuke uitjes. Daar valt niet tegen op te 
boxen, je moet je veel meer hebben van de gemeenschapszin. Iedere leeftijdscategorie heeft maar 1 team. 
Daarom is het soms moeilijk om avonden met activiteiten te vullen. 1 mooie kunstgrasveld. Clubgebouw is 
eigendom en van hout, maar moet wel worden aangepast aan de huidige eisen. Zoals dat het slecht geïsoleerd 
is en enkel glas heeft. Fons is ook al 60 jaar lid van deze vereniging.  

2. Opening en mededelingen (Evert) 
Gerard, kom later binnen, Judith is ziek en Paul op vakantie. Stephan en Addy vertellen zo wat over de 
financiën en sportondersteuning in Stichtse Vecht. Volgende week weer gesprek met iemand die interesse 
heeft in de Sportraad. (Een Jeroen uit Breukelen), maar daarmee hebben we nog steeds geen goede 
vertegenwoordiging uit andere deelgemeenten.  

3. Vaststellen agenda (allen) 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Notulen: ongewijzigd vastgesteld.  
Actielijst:  
- 164: Paul en Anouschka hebben gesprek gehad met de gemeente (o.a. met een communicatie adviseur). 

Afspraken gemaakt om een nieuwsbrief te maken voor verenigingen. Die krijgen wij dan ook. Daar komt 
dan ook iets in over de thema avonden: september: meer vrijwilligers in korte tijd, oktober: besturen met 
een visie en beleidsplan maken, november: workshop meer leden in korte tijd. Website sportpunt: voor 
burgers EN verenigingen. Wij kunnen input leveren over zinvolle info voor vereniging. Sportraad kan ook 
met nieuws in de nieuwsbrief. Input geleverd aan de website voor Sportpunt Stichtse Vecht, tevens is ons 
gevraagd de adressen lijst na te lopen en daar aan te vullen waar nodig en deze weer naar Addy te 
versturen. Rapport met aanbevelingen Marketing van de Sportraad staat is de map 5 Communicatie. 
Evenals de aanbevelingen voor de website. Anouschka geeft aan dat ze graag een vergadering wil inlasten 
om alleen over de marketing en bekendheid van de Sportraad te praten en een gezamenlijk actieplan op te 
stellen. Inspelend op de volgende vraag.  

- Vraag: hoe worden we beter bekend bij de politieke partijen? Misschien ook daar langs gaan net zoals we 
nu doen met verenigingen. Gesproken over hoe wij ons organiseren, zodat wij beter op de hoogte zijn van 
waar advies nodig zou (kunnen) zijn op gemeentelijke onderwerpen t.a.v. sport. Wat is haalbaar met 
huidige capaciteit. NB: Judith heeft inmiddels contact gehad met fractievoorzitter van CU/SGP en er is een 
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afspraak gemaakt op maandagavond 7 oktober om 19.45 uur. Wij sluiten voor een half uurtje aan. (Evert, 
Gerard, Judith, Anouschka). Is kennismaking, geen agenda nodig.  

- Advies aan de gemeente , hoe om te gaan met de BTW verhoging naar 21%. Voor veel mensen is sport al 
niet meer te betalen. Marcel beaamt dit door te vertellen dat zij inmiddels steeds meer aanvragen krijgen 
voor subsidie voor sport en cultuur ondersteuning. De aanvragen zijn de afgelopen 6 jaar verdubbelt naar 
ongeveer 300 aanvragen per jaar. Maar ook dat mensen nog steeds niet goed weten dat er meerdere 
mogelijkheden zijn om financieel ondersteund te worden. Naast de sportsubsidie bijvoorbeeld ook 
ondersteuning bij aanschaf van kleding en materialen. 

4. Ingekomen en uitgaande stukken 
Addy en Stephan doen hun verhaal. We krijgen uitgebreide informatie over de kosten en baten over 2021 -
2024 uit het beleidsplan. Aangeduid wordt waar de verschillen liggen.  

1. Sportbeleid en activering: daaronder vallen de salariskosten van de gemeente ondersteuning 

2. Combinatiefuncties: 15 medewerkers, buurtsportcoaches, bijv. bij Momenz, op scholen als 
vakleerkracht, buitenschoolse activiteiten en cultuur, Muziek, scripttalent academie. Budget vanuit het 
rijk sinds 2021 met 40K toegenomen. Inzet buurtcoach wordt voor 50K gesubsidieerd. 40% vanuit het 
rijk, 60% via nadere partners. Vanaf 2026 mogen scholen dit bedrag niet meer gebruiken voor de inzet 
van vakleerkrachten. Van de vrijgekomen gelden gaat de gemeente meer buurtcoaches inzetten voor 
kansrijk onderwijs in kansarme buurten zoals Breukelen Noord en Maarssenbroek. 

3. Sportbevordering: bijv. subsidies aan de buitenzwembaden en aangepast sporten, Toernooien en 
evenementen zoals de Swim to fight cancer. Addy is voor 16 uur verenigingsondersteuner en heeft 
inmiddels veel intensiever contact met verenigingen.  

4. Sportaccommodaties, onderhoud en vernieuwing 

5. Kikkerfort, kosten zijn toegenomen met ongeveer 2 ton met name vanwege de energie kosten van een 
nieuw contract. 

6. Safari, huur en onderhoud. Energie kosten zitten in de exploitatie van Sportfondsen 

9. Investeringen in sport en spelartikelen voor gymzalen en keuringen. Er worden nu geen reserveringen 
gemaakt, maar dat zou wel moeten voor vervangingen  

10 en 12 zijn in 2024 samengevoegd. Sportterreinen. Er is veel geïnvesteerd in de buitensport. Boza pot is 
leeg, maar in januari 2025 weer gevuld. Veel aanvragen doorgeschoven naar 2025. Dus pot zal snel weer 
leeg zijn. Spelvoorzieningen in de buitenruimte zitten hier niet in. Die worden uit een ander postje 
(groenvoorziening?) gehaald. 

Begroting voor 2025 wordt in november vastgesteld. 

Gerard vraagt of er al voortgang is gemaakt met de Toekomst visie. De omgevingswet zorgt mogelijk voor 
extra uitgaven? De omgevingswet is nog niet gewijzigd.  

Er is een fout gesloten in het verstrekte overzicht. Stephan zorgt dat wij een goede versie krijgen. Deze 
wordt dan bij de notulen toegevoegd. Conclusie is dat de input van Stephan en Addy zeer wordt 
gewaardeerd en we zouden dit graag 2 x per jaar willen doen. We komen zo veel meer te weten en het 
bevordert de samenwerking. 
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5. Werving nieuwe leden 
Ene Jeroen uit Breukelen is een geïnteresseerde kandidaat. Gesprek wordt nog met hem gevoerd. Nog steeds 
geen goede vertegenwoordiging uit andere kernen en dorpen, zoals Maarssenbroek, Loenen, Vreeland, 
Tienhoven. Nog eens specifiek op adverteren? Posten op FB en Instagram. 

6. jaarverslag 
In wording. Financieel verslag moet Judith nog induiken, de rest is wel bijna klaar. ACTIE: Zodra dit klaar is 
stuurt Judith dit rond. Agenderen voor vergadering in november.  

7. Lopende projecten 

Kern Project  Status 
Breukelen Skeelerbaan Verzoek tot aanpassing bestemmingsplan loopt. Overleg met 

wethouder geweest om voortgang te bewaken voor de 
vergunningsaanvraag. 

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht 
 

Recentelijk met sportverenigingen (ook gemeente Utrecht) overleg 
gehad, over wat als het klaar is, wat willen ze dan allemaal. 
Vertraging bij VV Maarssen, is zonde van de tijd. ACTIE: Marcel 
vraagt na bij de gemeente hoe dit kan en wat dit financieel 
betekent.  

Vreeland Dorpshuis/ gymzaal Plan is goedgekeurd, gisteravond in de Raad geweest.  

Tienhoven De Veenkluit Loopt 

Loenen Padelbanen Vergunning is verleend, zit in bezwaarprocedure. 
Omgevingsonderzoek geweest naar overlast door licht, geluid en 
verkeer, maar dit is allemaal binnen de grenzen van het redelijke. 
Subsidie is verleend en de gemeente staat garant voor financiering  
bij de Nederland Waterschap Bank 

8. Beleidsactiviteiten ( Marcel) 

Project  Sportraad  
contact 

Status  

Aanbesteding contractverlenging 
beheerovereenkomst Sportfondsen Stichtse 
Vecht/ Voortgang invoering verhuursysteem en 
sleutelplan 

n.t.b. 
WG Sport-
accommodaties 

a.s. dinsdag neemt BenW een besluit over de 
exploitant. 1 oktober in de Raad, hopelijk dan 
1 jan. starten.  

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  
i.r.t. Omgevingsvisie 

Gerard Loopt 

Geluids ‘overlast’ in gymzalen, slechte akoestiek 
in 2 locaties (Nigtevecht en Zwanenkamp). We 
moeten aan de norm voldoen. Van alle zalen en 
hallen is een quickscan gemaakt.  

WG sport-
accommodaties 

Loopt.  

 
9. Terugkoppeling Vitaal Stichtse Vecht (Judith) 
 
10. Rondvraag (allen) 
Marcel:  op de komende raadsvergadering van 1 oktober komen de volgende onderwerpen op de agenda: 
- Jointventure met SRO als hamerstuk. Voordelen: 

o 1 Sportloket 
o 1 schoonmaak bedrijf 
o 1 digitale omgeving 
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Uit de vorige vergadering: 
- Paul: over vraag over behoefte binnensport: is het dan ook niet handig om ook buitensport behoefte te 

inventariseren? Is gelinkt aan het beleidsplan, vraag van Paul is: hoe weet je wat de trend/ behoefte is 
over x jaar. Oa via Mulier instituut. Wanneer kunnen wij meedenken bij opstellen nieuwe beleidsplan. Kan 
ook via bewonerspanel geïnventariseerd worden.  Is deze vraag al gesteld?  

 
Evert sluit de vergadering om 21.30 uur. Vergadering van 7 november vervallen? Volgende vergadering 12 
december. Nog een vergadering ertussen plannen?   
 

Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 04-07-2024:    

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

180 12-9 Judith: artikel van het AD via Paul was ter info. 
Vechtsportclubs: Paul stuurt mailtje om te vragen of 
ze rol willen hebben in de Sportraad. Bestand ook 
nog op Dropbox zetten 

Paul  

179 12-9 Evert: afscheid nemen van Koert-Jan, Han Leunk, 
evt. uitnodigen. Karin uitnodigen voor de volgende 
keer.  
 

Evert  

178 12-09-24  branchecodes voor commerciële sportaanbieders 
in KvK zijn inmiddels bekend. Vraag is nu wat willen 
wij hier verder mee? Welke actie volgt hierop 

Judith  

177 04-07-24 Navragen reden van vertraging bij VV Maarssen en 
financiële consequenties voor de gemeente. Palen 
zijn te laat besteld.  

Marcel 12-09-24 

176 04-07-24 Jaarverslag 2023 rondsturen zodra gereed Judith 01-09-24 

175 21-05-24 Organogram gemeente (zonder persoonsgegevens) 
delen met Sportraad, is inmiddels gedeeld? 

Marcel 01-07-24 

171 21-05-24 Sturen financiële stukken 2025 Marcel 12-09-24 

170 21-05-24 Agenderen financiën 2025 Judith 12-09-24 

166 11-04-24 Format maken voor voorstellen verenigingen in VAR Judith 04-07-24 

153 22-06-23 Ideeën voor een sportgala (en planning) op papier 
zetten 

Evert Najaar ‘24 

138 15-12-22 Henk Leijen vragen voor nieuwe foto’s sportraad 
t.b.v. website (zodra we weer op sterkte zijn) 

Evert t.z.t.  

 


